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1. Dane zebrania 

Rodzaj Robocze 

Data  03.04.2024 

Godzina rozpoczęcia 21:00 

Godzina zakończenia  21:50 

Miejsce online 

Prowadzący Agnieszka Ćmiel-Gruca 

Sekretarz Agnieszka Ćmiel-Gruca 

Lista obecności KInO ZG: Agnieszka Ćmiel-Gruca, Dobromir Kabuła, Justyna Kuźba, 
Zuzanna Malanowska, Dariusz Walczyna, Jacek Wieszaczewski 

2. Przewodnicząca KInO ZG PTTK rozpoczęła zebranie i powitała wszystkich. 
3. Zdjęcie uczestników spotkania online znajduje się na końcu protokołu. 
4. Omówiono następujące tematy: 

4.1. Działania w zakresie Turystycznego Marszu na Orientację podczas finałów wojewódzkich 
OMTTK  
Justyna otrzymała listę oddziałów, którym zostanie zaproponowana organizacja finału, 
będą wysyłane maile do miejsc, skąd jeszcze nie ma informacji. Posiadane informacje 
o osobach ze składu zespołu, które będą wspierać organizatorów finałów wojewódzkich 
OMTTK pod kątem InO: Wojtek i Honorata (dolnośląskie, lubuskie, opolskie), Justyna i 
Joasia (pomorskie), Tomek (zachodniopomorskie). 

4.2. ZSK – webinaria dotyczące narzędzi walidacji 
Darek i Agnieszka postarają się być na nasłuchu podczas webinariów (5,9,23.04). Zostaną 
wyciągnięte najcenniejsze informacje i kierunek działania, decyzja o wejściu w struktury 
ZSK do podjęcia w terminie późniejszym (być może po restrukturyzacji systemu uprawnień 
wewnętrznie). 

4.3. Planowana wizyta w ZG – materiały z poprzednich kadencji i nagrody 
Zuzia pobierze z archiwum ZG materiały dotyczące komisji i odznak i przekaże je Justynie 
i Joannie podczas najbliższej rundy PP. W miarę możliwości pobierze także materiały na 
nagrody (PP, PPM, konkursy komisji) o które wnioskowała komisja i które będą wręczane 
podczas ww rundy. 

4.4. Stan pisma do GKR w zakresie współpracy na spotkaniach komisji 
Darek jest w trakcie komunikacji z osobami odpowiedzialnymi. 

4.5. Główny Referat Weryfikacyjny – zmiany regulaminowe 
Jacek, Darek i Dobromir zostali zobowiązani przez Agnieszkę do publikacji zmian 
regulaminowych (dot. GRW) uchwalonych na poprzednim spotkaniu. 

4.6. Podsumowanie dyskusji z poprzedniego spotkania dotyczącej zapewniania bazy 
imprezowo-noclegowej przez organizatora 
Narzucanie organizatorom konieczności zapewniania bazy i pośredniczenia w rezerwacji 
noclegów może utrudniać organizację, a także narazić organizatora na straty, w przypadku 
gdy na imprezę zgłosi się mniejsza (niż szacowana i zadatkowana przez organizatora) ilość 
uczestników. Z drugiej strony, baza zapewniona przez organizatora ułatwia uczestnictwo 
i zdejmuje konieczność poszukiwania noclegu przez zgłoszonego. Dodatkowo, ma istotny 
wpływ na integrację środowiska i zwiększa walory towarzyskie imprezy. Komisja będzie 
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rekomendować bazy w szkołach lub ośrodkach o standardzie turystycznym, nie planuje 
jednak zmieniać przepisów w tym zakresie. Wartym rozważenia przez organizatorów jest 
rozwiązanie oparte na rekomendacji wspólnego miejsca noclegu (sama rezerwacja zostaje 
po stronie uczestnika) przy jednoczesnym zapewnieniu stałego miejsca na odprawę, 
sekretariat, zaplecza sanitarnego czy na spotkania towarzyskie. Agnieszka odpisze osobom, 
które prosiły mailowo o pochylenie się nad sprawą. 

4.7. Odznaki Imprez na Orientację - wykonanie 
Justyna przekazała, że obecna technologia wytwarzania odznak przy użyciu matrycy staje 
się przestarzała, większość producentów pracuje na plikach cyfrowych zawierających 
krzywe. Podjęto decyzję o poszukiwaniu istniejących plików lub możliwości wektoryzacji 
istniejących wzorów. Należy dopytać o wstępny koszt wykonywania odznak w nowej 
technologii u różnych wytwórców oraz wymagania dotyczące plików. 

4.8. Odznaki Imprez na Orientację  i  referaty weryfikacyjne – zmiany regulaminowe 
Jacek przygotuje wstępny szkic regulaminu zawierający wszystkie omawiane podczas 
spotkania z GRW zmiany zgłoszone przez środowisko. Kolejne spotkanie będzie 
w większości przeznaczone na dalszą pracę w tym temacie. 

4.9. Wnioski mailowe 
Brak tematów do omówienia. Wpłynęło zapytanie dotyczące możliwości zakupu 
książeczek, odpowiedziano. 

5. Spotkanie zakończono wyborem terminu kolejnego spotkania: 17.04.2024 
 

 


